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Kære alle.

Flere har henvendt sig til bestyrelsen, da de har bestilt 1000 Mbit, men ikke opnår mere end omkring 300Mbit.
De som er ramt at dette problem skal kontakte YouSee for at få oprettet en sag, således omfanget kan belyses ordentligt for YouSee.
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Bestyrelsen for grundejerforeningen Favrholmvænget
Se mere om foreningen på Hjemmesiden.
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